浦萱瑞

美国电视节目"犯罪心理" Criminal Minds (TV show)

中文:

你好! 我叫萱瑞。欢迎你来看我的 YOUTUBE 电台!

今天我要谈一谈我最喜欢的一个美国电视节目叫"Criminal Minds"中文翻译成"犯罪心理"。

这个节目是 2005 年首播的,每个星期三晚上九点到十点,到现在已经十二季了。和别的 犯罪节目不同,"犯罪心理"更注重分析罪犯的心里和行为,所以很受欢迎,又很有意思,又很惊险。在这个节目里,好人是联邦警察,坏人就是很多罪犯。

这个节目我看了很多年了,现在每个星期三晚上我还是会坐在沙发上,一边做功课一边看。如果我的室友想要跟我说话,我就会很分心,所以不管谁在房间,我都不会跟她们说话。

这个节目很受欢迎,因为不但故事很真,而且有很多年轻漂亮的演员。虽然有几集很可怕,可是有的不会,可是都很精彩,比其他节目好多了!"犯罪心理"一方面谈现代社会里的暴力和黑暗,一方面谈警察同事们的感情!现在我选了两个短片,我们来看一看! [https://youtu.be/WPYJt-71AU0]在这一集里,联邦警察先看了看一个尸体,然后在一起讨论谁杀了他,再请他们的电脑专家帮忙。这是"犯罪心理"典型的情节。

[https://youtu.be/znqTa5x7TVw]这一集很有意思。在这一集里,观众看到的是警探在和一个罪犯说话,但是其实他在和自己说话,罪犯不在那里。

好了,怎么样?非常棒吧!我想你一定也会喜欢这个节目。谢谢你收看!如果你喜欢这个电台,请'点赞'也订阅!

英文:

Hi! My name is Sarah. Welcome to my Youtube channel!

Today I would like to talk about my favorite American television program called "Criminal Minds", Chinese translates into "chinese psychology".

The show premiered in 2005, every Wednesday evening from 9-10, and now has 12 seasons. Other criminal programs are different, "criminal psychology" pay more attention to the analysis of criminals heart and behavior. It's so popular, very interesting, and very thrilling. In this show, the good guys are the FBI agents, and the bad guys are the many criminals.

I have watched this program for many years. Every Wednesday night I would be sitting on the couch and do my homework. At school, if my roommate wants to talk to me, I would be very distracted. Therefore, no matter who is in the room, I won't talk to them.

This program is very popular, because not only the story is very realistic, but there are many beautiful looking young actors. Although there are several episodes that are scary, but some are not. But it's very exciting and much better than other programs! "Criminal Minds" on the one hand talks about violence and darkness in modern society, but on the other hand it talks about the relationships of the FBI agents! Now I chose two short clips that show the essence of the show. Let's take a look!

https://youtu.be/WPYJt-7lAU0 In this episode, the federal agent first looks at a corpse, then discusses who killed him, and asked their computer expert to help. This is a typical "Criminal Minds" plot line. https://youtu.be/znqTa5x7TVw This scene is very interesting in this episode. The audience sees a detective talking to a criminal, but in fact he is talking to himself because the criminal was not there.

Sweet! How did you guys like it? I really love this show! I think you will love this program. Thank you for watching! If you like this episode, please 'like' also subscribe!

Vocab list:

欢迎	huānyíng	to welcome
电台	diàntái	channel
电视节目	diànshìjiémù	television program
翻译	fānyì	to translate
成	chéng	into
节目	jiémù	program
已经	yĭjīng	already
季	jì	season
不同	bùtóng	different
注重	zhùzhòng	to emphasize
罪犯	zuìfàn	criminal
行为	xíngwéi	behavior

受欢迎 shòuhuānyíng popular

惊险 jīngxiǎn thrilling

联邦 liánbāng federal

警察 jǐngchá police /agent

坏人 huàirén bad person / villain

沙发 shāfā sofa

一边 yībiān on the one hand / on the other hand

如果 rúguǒ if

分心 fēnxīn to distract

不管 bùguǎn no matter (what, how)

不但 bùdàn not only (... but also...)

真 zhēn really / truly

年轻 niánqīng young

演员 yǎnyuán actor or actress

集 jí episode

精彩 jīngcǎi wonderful

其他 qítā other

一方面 yīfāngmiàn one aspect is

现代 xiàndài modern times

社会 shèhuì society

暴力 bàolì violence

黑暗 hēi'àn dark

同事 tóngshì colleagues

感情 gǎnqíng relationship

短片 duǎnpiàn short film / video clip

讨论 tǎolùn to discuss

请 qǐng to ask

专家 zhuānjiā expert

帮忙 bāngmáng to help / to lend a hand

观众 guānzhòng audience

一定 yīdìng surely / certainly

点赞 diǎnzàn to like

订阅 dìngyuè to subscribe to